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§ 1. Mötets öppnande 
Ordförande hälsar välkommen och förklarar mötet öppnat.  

§ 2. Val av justerare  
Till justerare väljs Anders Brändström. 

§ 3. Fastställande dagordning och anmälan om övriga ärenden. 

a) 100-års-jubileum.  
b) Lotta Hillbom SvRF 
c) Årsmötet 

Dagordningen fastställdes. 

§ 4. Rapporter 
a)  Tävlingssektionen:  Uppstallning är en utmaning för föreningen, att ordna med 

det på ett bra och ekonomiskt hållbart sätt. Super League saknar endast två 
sponsor. Det har varit träning för externa tränare och det har tillkommit två nya 
dressyrtränare. Information kommer från TS om de nya KM-reglerna. Läggs till 
handlingarna. 
 

b) URFUS: Julshowen fungerade mycket bra. Arbete med en ny styrelse är påbörjat. 
URFUS-hindret ska målas.  
 

c) SvRF och VRIF  
SvRF: Inget att rapportera .  
VRIF: ULK-kurser anordnas under våren, sista anmälan 17/1. Bidrag till kursens 

 

Närvarande:  
Erik Persson(ordf.)  
Anna Grundström (vice ordf.) 
Ingrid Liljelind (sekr) 
Ann Backsten (kassör)  
Camilla Granberg (VC) 
Per-Arne Oldenborg 
Margit Håkansson 
Erica Bengtsson  
Anders Brändström (suppleant)  
Saga Gustafsson (suppleant) 
Elina Svedjehed (URFUS ledamot)  
Maja Malmberg Ångström (URFUS-pers. suppl.) 
Maria Sandberg (TS-ledamot) t o m §7 
 

 
 

Frånvarande:  
Jonas Martinsson 
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kostnad kan erhållas från SvRF. 
 

d) VC rapport:  Läggs till handlingarna, se §8 grovfoder nedan.  
 

§ 5. Föregående protokoll   
Protokollen nr 12 och 13, läggs till handlingarna.   
 

§ 6. Styrelsens arbetsgrupper  
 

a) Anläggningsgruppen; Hanna Gyllengam, Ann Backsten, Jonas Martinsson, 
Anders Brändström. Torkrummet till ridskolan är färdigställt. Det har inte varit 
så mycket snöskottning på senare tid. 
 

b) Cafeteriagruppen; Camilla Granberg, TS-arbetsgrupp, Katarina Nilsäter.  
Cafeterian är städad. 
 

c) Partnergruppen; Britta Unneby, Karin Kemi, Camilla Granberg, Margit 
Håkansson. Läggs till handlingarna. 
 

d) Tjäna-pengar-gruppen; Britta Unneby, Ingrid Liljelind, Elisabeth Kampf-
Holmberg, Maria Nordin. Läggs till handlingarna.  
 

e) Arbetsmiljögruppen; Linn Öjbrant, Erika Bengtsson, Ingrid Liljelind 
(sammankallande). Inget att rapportera.  
 

f) Hållbara Hippologum; Erik Persson, Ingrid Liljelind, Per Arne Oldenborg, 
Camilla Granberg, Eva Ranered.  
LOVA-projektet är avslutat, information om projektet kommer att läggas ut på 
hemsidan. 

 
 

§ 7. Nya stadgar  
Genomgång av våra stadgar utifrån SvRF:s normalstadgar. Ett förslag på reviderade 
stadgar kommer att bifogas årsmötehandlingarna. 
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§ 8. Grovfoderinköp. 
Vi har för närvarande ett grovfoderavtal med ACC foder på hösilage. Det gäller mellan 
höst 2022-vår 2025.  Vi har under åren haft även andra leverantörer då det är stora 
mängder som köps in. 

Allmänna villkor i avtalet är: Fodret ska vara analyserat. Smältbart råprotein ca 35-60 
gr/kg ts foder. Ts halt 65-75%. Fodret ska vara kluvet med fem knivar i pressen vid 
långstråigt foder eller lägre ts. Inplastade med 15 lager plast. Säljaren ombesörjer 
transport om 99 balar/lass. Dålig bal byts ut. Köparen aviserar säljaren direkt vid 
upptäckt av dålig bal och detta regleras vid nästkommande faktura.  

Vid upphandling begärs offerter in som uppfyller kraven. Hösilaget köps in via 3-års-
avtal. Gällande torrhö har vi inget skriftligt avtal. 

§ 9. Styrelsens arbetssätt – förslag på förändring. 

a) Arbetsgrupper för 2024. Ett diskussionsunderlag presenterades och förslag på 
arbetsgrupper är ”Bättre resursanvändning-gruppen”, Sponsor- och partner-
gruppen” samt ”Tjäna-pengar-gruppen”. Alla arbetsgrupper har samma struktur 
med mål och syfte, roller och ansvar samt uppföljning. Grupperna består av 
representant från styrelsen och medlemmar i föreningen. Diskussion och vidare 
beslut ajourneras till nästa möte. 
 

§ 10. Övriga frågor. 

a) 100-års-jubileum. Bordlägges. 
b) Lotta Hillbom SvRF har möjlighet att till utbildningstillfällen någon gång under 

v.13-15. 
c) Årsmötet. Camilla skickar ut kallelsen och Erik tar emot motionerna. 

 

§ 11. Mötets avslutande  
Nästa möte är den 1/2 2024 kl. 18:00-20:30. Plats, Styrelserummet på Hippologum.  

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 

Ingrid Liljelind 
Sekreterare 

Erik Persson 
Ordförande  

Anders Brändström 
Justerare 
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